
Dit is een zeer raar en slecht besluit.

Als eigenaar van een winkel en webwinkel in e-sigaretten kan ik u nu al vertellen dat deze regelgeving nooit gaat werken.

Het zal alleen de gehele handel in de illegaliteit werken en totaal averechts staan op het gene wat bereikt wil worden. 

Er zal geen controle meer zijn op producten die worden gebruikt. In onze winkel praat ik veel over deze op voorhanden 
zijnde maatregel. Klanten geven aan dan in het buitenland te gaan bestellen of zelf te gaan rotzooien. Het van facebook 
te halen of weer tabak sigaretten/sigaren te gaan gebruiken. 

Deze regelgeving zou gaan om het gebruik van minderjarigen te ontmoedigen. Is hier niet al heeeeel veel regelgeving 
voor verzonnen? Met als laatste verzinsel van de heer Blockhuis het uitstalverbod en verwijderen van alle afbeeldingen 
op de websites, het achter slot zetten van tabaksproducten, het geheel dichtplakken van de winkelramen in 
speciaalzaken zodat jongeren niet kunnen zien wat daar binnen gebeurd en dus niet in de verleiding komen om het te 
kopen. Het zegt natuurlijk wel tegen overvallers kom maar binnen en doe wat je wilt, want de sociale controle vanaf 
buiten is totaal verdwenen. 

Verkoop onder de 18 jaar is al verboden en met deze regelgeving zal je dus alleen de groep volwassenen die gestopt zijn 
met de schadelijker tabak sigaret treffen. Dit zou dus een wetgeving zijn om volwassen rokers die een alternatief voor 
hun tabaksverslaving zoeken iets te verbieden. Jongeren, mochten ze willen experimenteren kunnen altijd verboden 
producten verkrijgen. Ze roken wiet gebruiken lachgas en hoe vaak beland er geen minderjarige in het ziekenhuis door 
overmatig alcohol gebruik. Ook dit is allemaal verboden om verkocht te worden aan minderjarigen en toch gebruiken ze 
het. Hebben we niks geleerd van de drooglegging in Amerika in de jaren 1920 tot 1933. Verbieden helpt niets. Goede 
regulering wel

Er zijn veel betere regels en wetgeving te bedenken in plaats van een niet uitvoerbaar verbod op smaakstoffen die in echt 
alle voedselwaren voorkomt. De online verkoop wordt in 2023 verboden en alle tabaksproducten worden uit de 
supermarkt en niet tabakswinkels gehaald. Breng het product terug naar de tabaksspeciaalzaak waar goede voorlichting 
wordt gegeven en hou de uitgroei hiervan in bedwang. Zet een limiet van speciaalzaken per inwoner op en voer 
geregelde en goede controles uit in deze speciaalzaken. Voer de boetes voor de verkoop aan minderjarige op naar een 
bedrag waarvan iedere ondernemer gaat huilen en verbod van verkoop van deze zaak en eigenaar wanneer er meerdere 
overtredingen zijn. Faseer de speciaalzaken langzaam uit door geen vergunningen voor meer uit te geven als de zaak 
verdwijnt. Dit zou voldoende moeten zijn. Dit zijn maatregelen waar iedere normale ondernemer en consument mee kan 
leven en snapt. Als we met zijn alle naar een rookvrije generatie willen streven moet er wat gebeuren, maar als volwassen 
mensen als een klein kind bestraft zullen worden en een verbod om hun oren krijgen verwacht dan tegenstand en 
rebellie.


